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Szanowna Pani Radna,

W związku z zapytaniem dotyczącym wpisu na oficjalnym profilu Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Lubuskiego na Facebooku na temat projektu „Kolej 

na rower” informuję, że był on odpowiedzią na Pani aktywność medialną jako Radnej 

Województwa Lubuskiego w temacie budowy ścieżki rowerowej z Zatonia do Niedoradza. 

Wielokrotnie w mediach wypowiadała się Pani na ten temat sugerując, że zarząd 

województwa oszukał beneficjentów, upolitycznił projekt, blokował budowę ścieżki. Pani 

nieprawdziwe komentarze można odnaleźć w publikacjach:

- 23.04.2021 r., Radio Zachód „Dofinansowanie do ścieżki rowerowej Niedoradz-Zatonie 

musi poczekać”

- 2.08.2021 r., Gazeta Lubuska, „Urząd nie chce ścieżki z Zatonia do Niedoradza”

- 11.08.2021 r., Radio Zachód, „Urząd Marszałkowski nie da pieniędzy na ścieżkę 

z Zatonia do Niedoradza”

- 13.08. 2021 r. Gazeta Lubuska, „Urząd Marszałkowski nie da pieniędzy na ścieżkę 

z Niedoradza do Zatonia”

- 4.11.2021 r., Gazeta Lubuska, „Odeszłam z PO i mam podwójną satysfakcję”

Tymczasem fakty są inne. W przypadku projektu „Kolej na rower”, Zarząd 

Województwa dopełnił wszelkich formalności i odpowiadał na wszystkie formularze zmian 

zgłaszane przez Beneficjenta w trakcie realizacji projektu, czego wynikiem było 

ośmiokrotne aneksowanie umowy o dofinansowanie. Mało tego, projekt z początkowych 

45,80 % dofinansowania, dzięki pracy Zarządu, szukaniu oszczędności w Programie 

RPO, przesuwaniu wolnych środków oraz pozytywnymi negocjacjami z Komisją 

 Zielona Góra, 22 listopada 2021 r. 



Europejską otrzymał maksymalne możliwe dofinansowanie w wysokości 85 % kosztów 

kwalifikowalnych. Łącznie zwiększono dofinansowanie o 5 744 533,55 zł.

Z poważaniem

z up. Marszałka Województwa

Paulina Sieniawska-Bogiel
Dyrektor Gabinetu Zarządu

Gabinet Zarządu 

[podpisano certyfikowanym podpisem elektronicznym]


